
Protokół Nr X / 0 7 
z X Sesji Rady Powiatu  
w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 26 czerwca 2007 r 
 
 
 
 
 
Posiedzenie X Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 1400  w sali narad 
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniŜszego 
porządku obrad: 
 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja Dyrektora SP ZOZ na temat funkcjonowania szpitala. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 r 
2) wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na 

które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Osób 
Niepełnosprawnych 

6. Interpelacja i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. 
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
8. Zakończenie obrad sesji. 
 
 
Ad. 1 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Otwieram X Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, Ŝe na 15 radnych jest 
obecnych 12 radnych  ( lista w załączeniu ), w związku z tym obrady są 
prawomocne. Przewodniczący powitał panie i panów radnych, kierowników 
jednostek, pracowników Starostwa a przede wszystkim Pana Macieja 
Fleminga  Dyrektora SP ZOZ. Następnie odczytał porządek obrad pytając 
czy są propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad. Propozycji i 
zmian nie było. 
 
 
Ad. 2 



 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
 
Poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został przez niego przeczytany 
i podpisany do którego nie miał zastrzeŜeń, znajduje się on w Biurze Rady  
i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego teŜ zaproponował, aby przyjąć 
go bez odczytywania – 12 głosów „ za” 
 
 
 
Ad. 3 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z 
działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
Proszę Panią Janinę Piekarską – Sekretarz Powiatu o przedstawienie tej 
informacji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczk 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja Dyrektora 
SP ZOZ na temat funkcjonowania szpitala. 
 
Głos zabiera Pan Maciej Flemming  Dyrektor SP ZOZ – Dziękuję za 
zaufanie, którym obdarzył mnie Zarząd Powiatu powołując  na to 
stanowisko. Mam 52 lata urodziłem się w Bydgoszczy. Napisałem doktorat  
z chemii, natomiast pracę naukową porzuciłem na rzecz utrzymania rodziny. 
W 1989 r rozpocząłem pracę w Radzie Ministrów.  Byłem Szefem 
Inspektoratu Ochrony Środowiska.Pracowałem w kancelarii Prezydenta RP 
Lecha Wałesy, a potem otrzymałem stanowisko szefa Wytwórni Papierów 
Wartościowych i w tej pracy pod moim adresem padły nieprawdziwe 
zarzuty, o których napisano na stronach internetowych. Będę domagał się 
sprostowania od Rady Nadzorczej Państwowej Wytwórni Papierów 
Wartościowej. Za mojej kadencji Polska Wytwórnia przyniosła 9 krotne 
dochody. Natomiast jeŜeli chodzi o sytuację szpitala to nie przypuszczałem 
iŜ podejmuję aŜ tak trudne zadanie. Jest gorzej niŜ myślałem. Brakuje sprzętu 



do leczenia i transportu, lekarzy, a takŜe są powaŜne długi. Na dzień 
dzisiejszy tylko oddział wewnętrzny wychodzi na zero, rehabilitacja przynosi 
straty ok. 40%, a jeszcze większe długi są na ginekologii i połoŜnictwie, 
chirurgii i pediatrii. W miarę dobrze funkcjonuje oddział pomocy doraźnej, 
ale i tam nie ma wyniku na plus. 
W pierwszym kwartale szpital zanotował 600 tyś strat. Od kilku lat 
bezuŜytecznie stoi laparoskop, poniewaŜ Wojewódzki Konsultant nie wyraził 
zgody na wykonywanie nim operacji. Powodem są niespełniające 
europejskich standartów sale operacyjne. Cały budynek szpitala wymaga 
renowacji. Sale chorych są w złym stanie, nie ma odpowiedniego parkingu , 
ale i główne wejście pozostawia wiele do Ŝyczenia. W tej chwili 
modernizowana jest kotłownia, montowana jest winda ale to i tak mało w 
tym co naleŜy zrobić. Pierwszym malutkim sukcesem jest to, Ŝe udało mi się 
porozumieć z ZUS-em, któremu SP ZOZ wniny jest 800tyś zł. Spłata będzie 
rozłoŜona w ratach na 3 lata. Wiadomo, Ŝe nie od razu będzie lepiej. W tym  
i przyszłym roku musimy zrobić wszystko by nie stracić płynności 
finansowej, natomiast liczę, Ŝe 2009 rok powinien przynieść efekty. Chcę 
dobrze przygotować się do podpisania kontraktu z NFZ na 2009 r. 
Zasoby kadrowe są tak skromne, Ŝe w tym juŜ nie moŜna szukać 
oszczędności. 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak  
 

  
     Czy ktoś z państwa ma jakieś pytania? 
 

      Głos zabiera Pan Radny Marek Andruch – Rozumiem, Ŝe ten rok i przyszły                                          
to przetrwanie szpitala natomiast 2009 r. będzie lepszy i czy te długi przez 2 lata  
będą zmniejszane, a w 2009 r. wyjdzie na zero? Jaki to będzie szpital, Ŝeby ludzie  
leczyli się w nim bez obaw. 

 
   Głos zabiera Pan Maciej Fleming Dyrektor SP ZOZ – Dobro pacjenta jest 
dobrem najwyŜszym. Wspólnie z kadrą zaczęliśmy robić kilka projektów by 
zdobyć nowe fundusze, poniewaŜ NFZ  jest jedynym źródłem finansowania . 
Trzeba równieŜ uwzględnić informatyzację szpitala gdzie na chwilę obecną jest 
komputer tylko w kadrach. W 2009 r chcemy przedstawić taki plan, Ŝe będzie 
on realny ale na dzień dzisiejszy chcemy zachować płynność finansową. 
 
 
 
Ad. 5, pkt.1 
 



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do  kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały  
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 rok. Proszę Pana 
Starostę o zabranie głosu. 
 
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior – oddaję swój głos Pani Barbarze 
Pabis.  
 
Głos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis –z Ministerstwa Spraw 
Wewnętrznych i Administracji otrzymaliśmy 753 318 zł na osłonę 
przeciwosuwiskową  i to Zarządu proponuje wprowadzić  po stronie  dochodów 
wydatków. W planie pierwotnym na 2007 rok na to zadanie była zaplanowana 
kwota 3660,432 plus wkład własny 874 739 . 
Otrzymaliśmy z  UW kwotę 3417 na uregulowanie naleŜności  związane  
z załoŜeniem ksiąg wieczystych Pana Wiktorinii. 
Otrzymaliśmy z Ministerstwa Finansów ze środków rezerwy subwencji ogólnej 
kwotę 1.900.000 z przeznaczeniem na dofinansowanie inwestycji drogowej” 
Przebudowa drogi Ustianowa – Łobozew Daszówka” . i to koniecze jest 
wprowadzić do budŜetu . Dla DPS zwiększono dotację w wysokości 48.562 zł  
i o tą kwotę równieŜ naleŜy zwiększyć budŜet tak po stronie dochodów i jak  
i wydatków. SOSW wypracował dochody w wysokości 8045 zł , o którą naleŜy 
zwiększyć dochody  i Zarząd proponuje środki te w wydatkach przeznaczyć dla 
tej szkoły. 
 
 
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior  - Będziemy remontować drogę 
Ustianowa – Łobozew – Daszówka z subwencji, którą otrzymaliśmy  tj. 1.900  
i tyle samo jak dołoŜymy to będzie wykonane całe zadanie. Zarząd Powiatu 
rozpoczął pewne rozmowy aby pozyskać te pieniądze, być moŜe dostaniemy 
Z Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych z Krosna. Zwróciliśmy się 
równieŜ z prośbą do Burmistrza Ustrzyk Dolnych o wsparcie. 
 
Głos zabiera Pan Przewodniczący Piotr Korczak – Informuje, Ŝe opinia 
Komisji BudŜetowej jest w tym temacie pozytywna. 
 
Głos zabiera Pan Radny Marek Andruch – JeŜeli nie uda się pozyskać innych 
funduszy to jaki odcinek drogi będzie robiony? 
 
Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior  - od Ustianowej do Łobozewa 
ale, nie wieŜę , Ŝe nie pozyskamy więcej pieniędzy. Zrobimy tyle na ile 
wystarczy nam funduszy. 
 



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak  
 
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały? 
W związku z tym, Ŝe wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
 
 
Ad. 5 pkt.2 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały  
w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone zostały środki Państwowego 
Funduszu Osób Niepełnosprawnych. 
 
Glos zabiera Pani Kierownik Jowita Lach – W omawianej uchwale kwotę 
3000 zł zadanie „dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki” 
proponuję przeniesć na zadanie –„ dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze ”, wówczas dwie osoby, które mają takie 
potrzeby skorzystają z dofinansowania. Projekt został zaakceptowany przez 
Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych oraz Komisję Zdrowia. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
 
Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi odnośnie tego projektu uchwały? 
W związku  z trym, Ŝe wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący Rady Pan piotr Korczak 
 



Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. interpelacje i zapytania 
radnych oraz odpowiedzi na nie. Czy ktoś z Państwa ma jakieś interpelacje  
i zapytania? 
 
Interpelacji i zapytań radnych nie było. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak  
 
 
Przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski i zapytania radnych. 
Czy w tym punkcie Panie i Panowie radni chcą zabrać głos? 
 
Wniosków i zapytań nie było. 
 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie X Sesji 
Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych. 
 
Informuję, Ŝe jest  planowana wspólna Sesja Rady Powiatu z  Starosamborską 
Rejonową Radą na Ukrainie, która odbędzie się 6 lipca br. 
 
 
 
Protokołowała                                     Przewodniczący Rady Powiatu 
.Anna Wolniewicz                                        Piotr Korczak 
 
 
 
 
     


